
Protokół Nr4

z posiedzenia Komisji Budżetowo -  Finansowej RG które odbyło się w dniu 1 czerwca 2015r. 

Na posiedzeniu komisji obecni byli:

W posiedzeniu komisji uczestniczyli: Pan Zenon Zadrożny -  Zastępca Wójta i Pani 
Agnieszka Adam -  Skarbnik.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Klusek Ryszard, powitał obecnych i 
poinformował, że tematem posiedzenia komisji j e s t :

1. Zapoznanie się z Informacją w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok.
2. Zapoznanie się z Informacją w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IY/l 5/2014 Rady 

Gminy Dąbrówka z dnia 30 grudnia 2014 roku w sprawie uchwalenia diet dla radnych 
Rady Gminy, przewodniczących rad sołeckich oraz dla Przewodniczącego Rady 
Gminy i Wiceprzewodniczącego Rady Gminy,

Ad. li Ad. 2 Informacja w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2015 r. i Informacja w 
sprawie zmiany Wieloletniej prognozy finansowej zostały przedstawiona przez Panią 
Agnieszkę Adam.

(Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Zaproponowane zmiany zostały przyjęte jednogłośnie przez członków komisji.

Ad. 3 Pani Skarbnik wyjaśniła, że wysokość diety dla radnego musi być ustalona zgodnie z 
ustawą budżetową w której określone są stawki dla osób zajmujących kierownicze stanowiska 
Wysokość diety przysługującej radnemu nie może przekroczyć w ciągu miesiąca łącznie 
półtora krotności kwoty bazowej. Kwota bazowa wynosi 1766, 46 zł, a maksymalna 
wysokość diety to 2 649,69 zł. Wysokość diety uzależniona jest od liczby mieszkańców. W 
gminach poniżej 15 tyś. maksymalna wysokość diety wynosi 1324, 85 zł. Rada Gminy 
uchwaliła dietę 1420 zł co i musi zostać zmniejszona ponieważ jest to niezgodne z 
przepisami

Członkowie komisji zaproponowali dietę dla przewodniczącego rady w wysokości 1320 zł 
miesięcznie.

1. Klusek Ryszard
2. Sobczak Józef
3. Misztal Mariusz

- członek
- członek
- członek
- członek

- przewodniczący

4. Kuligowski Mirosław
5. Gryglas Agnieszka



Ponadto członkowie komisji jednogłośnie zawnioskowali o wprowadzenie do porządku obrad 
sesji podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska w Warszawie w kwocie do 800 000 zł z przeznaczeniem na 
dokończenie zadania inwestycyjnego Rozbudowa Zespołu Szkół w Józefowie”

Na tym protokół zakończono.

Przewodniczący komisji 

Ryszard Klusek


